
Rada Miejska w Serocku 
Komisja Kultury, OSwiaty i Sportu 

4 Posiedzenie w dniu 20 maja 2019 
Obrady rozpocqto 20 maja 2019 o godz. 13:00, a zakoliczono o godz. 15:33 tego samego d ~ a .  

W psiedzeniu wzi@o udzial3 czlonk6w. 

1. Slawomir Czerwihki 
2. Botena Kalinowska 
3. 
4; 
5. Mariusz Rosihski 

W posiedzeniu Komisji udzial wziqli t a b  : 

1. J6zef Zajqc - Zastepce Burmishza Miasta i Gminy 
2. Marek BaboIski - Kierownik Referatu PRI 
3. Alicja  eli ion - Dyrektor ZOSiP 
4. Renata Mulik - Dyrektor CKiCz 
5. Maciej Gdawski - Dyrektor OSiR 

1. Otwarcie posiedzenia i p d s t a w i e n i e  ponqdku obrad. 

Pmwodnicqcy Komisji Stawomir Czenviriski otworzyl posiedzenie, powid wszystkich zebranych 
i przedstawil porqdek posiedzenia: 

I. Otwamie psiedzenia i przedstawienie porqdku obrad. 
2.Om6wienie potrzeb remontowych i inwestycyjnych plac6wek kulturalnych, oSwiatowych 
i soortowvch. . 
3. Podsumowanie mlizowanych w kwietniu imprez sportowych. 
4.Om6wieNe organizacji i ptzebiegu pikniku ,,Wojciechowe Swi@wanie". 
5. Sprawy r62ne. 
6. Zamkniecie posiedzenia. 

2.Om6wienie potneb remontowych i inwestycyjnych plac6wek kulturalnych, ohiatowych 
i sportowych. 

Potmby remontowe w plac6wkach kulturalnych przedstawita Dyrektor CKiCz Renata Mulik. 
Dyrektor Mulik powiedziala, te najwainiejsu) potrzebq remontowa jest mmont dachu w Centrum 
Kultury i Czytelnictwa, zostato to zaplanowane na ten rok, a remont ma siq rozpocq6 w czerwcu. Na 
ten cel otnymano dotacje z U q d u  WojewWiego w wysokoici 50 tys. zl. Dyrektor Mulik 
powiedziata, te nie q planowane dodatkowe dwk remonty z wyjqtkiem odnowienia korytany, 
malowanie, jakiei dodatkowe drobne remonty, kt6re q wykonywane na biei$w. JeSli chodzi o 
pohzeby CKiCz postuluje o budowq garatu, poniewak teraz posilkuje siq KZB i g a r b m  biblioteki, 
spqty ,  namioty sg w kilku miejscach co bywa uciqkliwe. Catkowity koszt remontu dachu to 297 tys. 
zt a na czas remontu sala m e  calkowicie wytqczona, a zajvia rozpocmg siq w sierpniu. 

Pmwodnicqcy Komisji Slswomir Czenvihski zapytat jaka f m a  przeprowadzi remont. 



Dyrektor Renata Mulik odpowiedziala, te f m a  TOMBUD z Puhuska. 

Naskpnie potrzeby remontowe w pladwkach ohiatowych pds tawi la  G k t o r  ZOSiP Alicja 
 eli ion. Pani Dyrektor powiedziala, te zaplanowane inwestycje sg dwiacie bardzo potrzebne, q 
takie, kMre poprawiajq stan technicmy budynku w,Zegrm, gdzie byla macja,  te doszlo do awarii 
ihstalacji elektrycmej, ale du20 dziata6 tet ma walory biorqce pod uwagq warunki w jakich 
reakowane sq zadania, jak p d s z k o l e  w Serocku, op&k uzyskmia przestrzeni, remont wpIynie na 
poprawq warunk6w w jakich wychowanie przedszkolne bqlzie siq odbywa6. Nasepne zadanie to 
remont sanitariat6w w Woli Kietpbiskiej, bqdq wtedy wszystkie pladwki ohviatowe z toaletami na 
odpowiednim poziomie. 

W kwestii uzuoelnienia mowiedzial sie Kierownik Referatu PRI Marek Babolski oowiedzial. te 
powoli odchodzi siq od drbbnych remontbw typu jedna czy dwie salki, dzia&a idaraczej w kierunku 
rozwimiom kompleksowym i na dziefi dzisieiszy prowadzone iest takie zadanie iak modernizacia 
szkoly-w Zegrm, Gdanie r~&~ocz+te w z e s z G  rdk; a w tym kc&ynuowane i t e t k a  by6 

. 
zakohcwne. W ramach tego zadania modernizowaho instalacjq wodno-kanalizacyjna czyli 
wymieniono wszystkie instalacje wodno-kanalizacyjne, ponadto prowadzona jest wymiana okien, 
docieplenie budynku, cala elewacja, remont o m  wymiana okien na sali gimnastycmej oraz instdacje 
elekaycmg. W mi* z uzyskaniem dofinansowania z Regionalnego Progmmu Operacyjnego na to 
zadanie, w 2016 mku by1 skladany wniosek na to zadanie, zostal zwiqkszony zakres, dolobne zostalo 
do zadanie wymiana wszystkicb okien, a nie jak bylo tylko uszkodzonych czy niesz&elnych. 
Natomiast aby uzyska6 efekt ekologicmy odpowiedniego docieplenia budynku i wsp15Iczynnik 
przenikania cieph tneba wjmieniC wszystkie okna na starej cqBci budynku oraz kdzie ddokona 
fotowoltaika Pojawi siq kilkadziesigt sztuk paneli fotowoltaicmych na caw dachu budynku o mocy 
40 kW cq l i  szkota w 80°/0 bqdzie samowystarczalna jeteli chodzi o energiq. Dmgim du2ym tematem, 
kt6ry planuje siq zako6czyC w tym roku jest rozbudowa p d s z k o l a  o sale gimnastycmq. Obiekt jest 
na ukohczeniu a w ramach zadania mstako tet wbione docieplenie starej cq ic i  przedszkola, w 
ramach zadania zostala teZ. dobudowana jedna saka do integracji sensorycmej. Dobudowana sala 
gimnastycma ma 6 m wysokosci, pawierzchniq w Smdku ok. 130 m2, toalety w tym jedna dla 
niepehosprawnych i druga koedukacyjna dla dzieci. W &ach zadania jest wykonanie h i e 2  placu 
zabaw, drogi potarowej oraz placu zabaw na terenie d z i d c a  w przedszkolu, jak r6wnie2 pdne 
wyposhnie obiektu. Obiekt bqdzie oddany do utytku po 1 wneSnia, p o n i e w  nie ma jesu:ze 
pozwolenia na utytkowanie tego prredsiqwzipia. W szkole w Woli Kiwiskie j  w ramach 
modernizacji W z i e  pneprowadzony remont 8 lazienek majdujqoych siq na terenie szkoly, to h i e  
bqlzie'realizowane w okresie wakacyjnym. Kierownik PRI powiedzial ponadto, 2e w e  drugie 
podejhie do przetakgu z w i w e g o  z oczyszczalniq dciek6w w Woli Kietpi~lskiej, oczyszczalnia 
wymaga kompleksowej modemizacji. Opr6cz zada6, kt6re sq ju2 w fazie realizacji, planowane sq 

zadania, kt6rych wynik b@ie w przyszdym roku lub za dwa lata, mowa o modemizacji szkoly 
w Semcku. Na ostatniej sesji zabezpieczone zostaly Srodki w WPF w wpokdci  50.000 z4 na 
dokumentacjq projektowq. W ramach tej dokumentacji projektowej planuje siq wykonaC 
kompleksowy remont kqcmika mi& szkolq a pdszkolem gdzie obecnie jest biblioteka i bzy 
oddzialy pnedszkolne, Planuje siq tak zmodernizowa6 i pnebudowa6 dciany dzialowe aby vrpewnil 
m&liwoM utworzenia w nim 4 oddzialw przedszkolnych i calej cqdci sanitarno-magazynowej. W 
ramach tego zadania planowane jest wykonanie remontu wszystkich korytany na terenie szkoly i 
powraca takh temat windy w szkole, ten temat zostanie takte rozwmny. Nowym tematem jest 
Rozbudowa Zesodu Szkolno-Przedszkolneao w Woli Kiebihskiei, ~lanowana iest rozbudowa 
budynku i powiikszenie tak cz&i pnedszkGlnej aby &spoda&a6 powie&hniq na 2 lub 3 
oddziah. przedszkolne wraz z win& i czedcia sanitarn+magazynowg. Kierownik powiedzial, te 
chodzi o dobudowanie k a w a b  szkdv od stknv dziedzihi od stmnv zachodniii. w ramach zadania 
b&ie tet pnebudowa ukladu komuXiyjnegb na terenie szkdy & od zawszejest problemem na 
two obiekcie. P h u i e  sie roz~oczecie zadania w 2021 aby w 2022 ie zako6czyC. Koleinym zadaniem, 
k r e  rozpoc-ie siew &I &ku j& Rozbudowa ~ z k d y  ~odstawdwej w ~ a d k i e  v& z budowa 
boiska, na dziefi dzisiejszy jest to koncepcja sali gimhastycznej, kt6m powstanie w tym roku. 



I - Radna Boteaa Kalinowska zapytala czy nadal aktualny jest remont w d o l e  w Woli, kt6ry mid siq 
pmyczyi6 do utwomnia nowych pomieszczed. 

Kierownik PRI Marek Bqbolski odpowiedzial, te nowe pomieszczenia wstanr) uruchomione po 
rozbudowie szkdy. 

Pnewodnicqcy Rady Mariusz Rosifiski poprosil aby pamieta6 o koncepcji boisk w Jadwisinie, aby 
uwzgIqdni6 to pny rozbudowie szkoly, a jeili chodzi o s M q  w Woli Kie4piiskiej zapytd jak 
doktadnie ma wyglqda6 ta mzbudowa. 

Kierownik PRI Marek B@lski wyjdnil, te rozbudowa w z i e  na terehie szkoly, poniewat nie udalo 
siq dokupi6 c w i  dziatki qsiedniej. Na dzied dzisiejszy jest droga i wjazd na wprost a od bu- w 
stronq zachod* jest jeszcze kilka meb6w i te metry b@q w p h i  zagospdarowaae. Kimwnik 1 

wyjaSnik, te na zach6d zostaoie dobudowane okdo 10 metr6w ale tet w stronq dziedzihca. 

icqcy Rady Mariusz Rosi6ski zwr6cil uwagq, te sprawa remontu oczyszclalni biek6w w 
Woli jest do45 pilna, poniewat utnymuje siq tam pnykry zapach. 

Kierownik PRI Marek B@lski powiedzial, te zapach mote pochodziC ze zbiomika, kt6ry mote 
wymaga6 renowacji nie koniecmie z oczyszczalni. 

Pnewodnicqcy Rady Mariusz Roshki  powiedzial aby parniqtak o wymianie podlogi na sali 
gimnastycmej w sdtole w S e r a  o montaZu rolet, oraz poprosil o utwomnie prawwni plastycmej, 
jezykowej czy f~zykochemicmej i innych w katdej d o l e ,  ponadto Mwodnicqcy zglosil 
wyposatcnia W e j  sali w komputer, ektany, dogniki, tabliq multimedialn~. Pnewodnioqcy zap* 
czy beds gabinety pielqgniarki i stomatdlogicmy w szkdach. 

Dwektor U)SiP Alicia Melion od~owiedziata te m6wiacb rernontacb szk& ma tet na mvgli 
ut;voneaie prawwni:poniewat &eci powin& by6 ak&e, aby udalo siq jak najwigoej b s k  w 
vracy z dzieckiem. Pani W k t o r  ~owiedziala te chcialby aby namdzia multimedialne byk na 
*niu d t 4 ,  ale najpienv chcialaby sprawdzid na iie w$o&tywane sr) te, kt6re jzw 
szkdach q. Jeili chodzi o gabiety pojawil siq nowy program, rozpoqdzmie odnoinie gabiiet6w 
stomatologicmych, po h i e  pmpisy m6wig te gmina mote podpispa6 ymwy z gabiietami 
kt6m b& mi& siedzibq poza terenem szkdy. Jeili chodzi o pielqgniarkq w szkotach q gabinety 
pnystosowane i d n e ,  szkdy maja podpisane umowy o wi&racy z m i e j s c o + ~ ~ ~  
natomiast problemem jest czas pracy pielqgniarki szkolnej, poniewaZ jest on zbyt kr6tlu. 

Pnewodnicqcy Rady Mariusz Rosidski zgodzil siq z Paniq Dyrektor i powiedzial, te pielqgniarka 
powinna by15 w szkole p m z  7 czy 8 godzii dziennie, a fiansowo mogloby to by6 uzupdnione ze 
6lodk6w budMowych. 

Dyrektor A. Melion powiedziala, te poprosi o SPZOZ o informacje ile godzin opieki pielqgniarki 
pnysfuguje katdej szkole i jaki jest stosunek liczby godzim do ilobi ucmi6w i z tym tematem powr6ci 
we wrzelniu. Pani Dyrektor powiedziala te nie motna robid w ten spos6b, te w e  umowa z 
NFZ ale otnyma pieni* tet od gminy np. za dcdatkowy czas pracy. 

Radna Botena Kalinowska zapytai ile dni w tygodniu jest pielqgniarka w szkdach. 

Dyrektor A. Melion odpowiedziala, te r6hie to wyglqda, pielqgniarka jest w wybrane dni, ale w 
Jadwisinie np. jest raz w tygoQiu. 

Pnewodnicvlcy Rady Mariusz Roshki  zapytal czy po utworzeniu nowych sal dla oddzisl6w 
pnedszkolnych rozwi* siq problem z brakiem miejsc dla dzieci. 



Dyrektor A. Melion odpowiedziala, te planuje siq takie rozwiqzmie pdowicme aby sale do integracji 
sensorycmej przeznaczyC na sale dla pnedszkolak6w i postanowiono, te tam prawdopodobnie w z i e  
6smy oddzial pmxkzkolny, mniejszy bo na 18 dzieci. Zostanie jeszcm 13 dzieci, kt6re siq nie dostaly 
i tym rodzicom bqdp zaproponowane miejsca w Zegrzu. Po tym jak mstanq utworzone nowe sale dla 
przedsakolak6w zostanie cdblokowana sala do integracji sensorycinej. 

Ptzewodnicqcy Komisji Siawornir Czerwibski zapytal czy w ramach realizacji windy rozwabne jest 
r6wnie2 utwomnie podjazdu dla w6zk6w os6b niepehosprawnych. 

Kierownik PRI odpowiedziai, k na pewno W i e  to brane pod uwagq, temat windy jest tematem, 
kt61y ma sWy6 rozwiqzmia problemowi poruszania siq miedzy pi-i, kt6ry dotyka w 
szczeg6lnoki os6b nie@osprawnych. 

P m o d n i c q c y  Rady Mariusz Rosihski z a p w  jaki byl wynik ankiet dotycqcy czy sq 
zainteresowani miejscem w przedszkolach niepublicznych. 

1 ~yrektdr A. Melion odpowiedziata, te wymki ankiet zostanq przedstawiohe Radzie Miejskiej pny 
I 
I 

okazji przedstawiania uchwaly w sprawie okreilenia regulaminu otwartego konkursu ofert oraz 
kryteribw wyboru ofen na zapewnienie motliwoki konystania z wychowania przedszkolnego 
w niepublicmych przedszkolach. 

1 Przewodnicz+cy Rady.Mariusz Rosihski poprosil o romakenie aby najpiem wykona6 w szkole 
pracownie a potem wyremontowa6 korytane. 

I 

Kierownik PRI odpowiedzial, te remont korytany jest to typowo inw cyjne zadanie a 
wypos&niem pracowni musialby zajqb siq dyrektor szkdy, kt6rego trze ? a by wypos%6 w 
odpowiednie Srodki. Kierownik powiedzial, te chcialby m a 6  siq grafiku jut zaplanowanego. 

Plany remontowe na obiektach sportowych przedstawil Dyrektor OSiR Maciej Gdawski. Dyrektor 
poinformowal, ie zakohczyl. siq niedawno remont i modemizacja ostatniej c@ci mola w f o d e  
kornpozytowej, koszt calkowity to 83 tys. zl. do tego dolice6 tneba nadzbr inwestorski 2% oraz 
drobne prace elektrycme, wszystko wyniosto okdo 88 tys. zi. Druga necz to system nawodnienia 
w WoIi Kietpiiskiej, koszt inwestycji to 22 tys. zl. Kolejnq wiqksq inwestycjq byly domki w 
Jadwisinie, w 8 domkach na 10 zostaly wymienione podlogi, vobione aneksy kuchenne, w cz+i 
domk6w byly drohne iiaprawy zwicpne z kabinami prysznicowyml ,umywalkami oraz sedesami. We 
wszystkich domkach wykonano r6wnie2 schody i nowe tarasy. Koszt tej inwestycji to 45 tys. zi. JeiLi 
chodzi o remonty planowane Dyrektor powiedziai, & do vobienia jest system monitoringu, poniew& 
zdarzajq siq dewastacje, Jadwisin jest terenem otwartym i w katdym inomeficie kt04 mote wej&. W 
przyszlym roku szykuje siq renowacja boisk, pmwiduje siq, te koszt renowacji wszystkich boisk 
f i e s i e  okdo 60 tys, zl. 

Przewodnicqcy Rady Mariusz Rosihski w temacie boiska w Woli Ki@ibskiej powiedziai, te 
daprawy wymagajq bramki, ale moZna te2 pomflld o zakupie bramek pmnoinych. Pnewodnicqcy 
zappit ponadto czy zostata dokonana jui zamiana w t 6 w  w Jadwishie. 

Kierownik PRI Marek Bqbolski odpowiedzial, te sprawa jest po stronie WAR, tam zostat pmkazany 
tmat  i teraz jest oczekiwanie na ich decyzje. 

Dyrektor OSiR Maciej Gdawski odnosqc siq do boiska w Woli, powiedzial, te bramki zostaly 
zakupione, siatki naprawione. 



3. Podsumowanie zrenliz~wan~ch'w kwietniu imprez aportowych. 

Imprezy sportowe pealiwwane w kwietniu podsumowal Dyrektor OSiR Maciej Gdawski. 13 
kwietnia na hali sportowej Powiatowego Zespdu Szk& Ponadgimnazjalnych odb l siq wrganiwwany 
p m z  Oirodek Sportu i Rekreacji w S e m b  I Memorial im. Stanislawa l ciechury w Tenisie 
Stdowym. W turnieju wzi#o udzial 150 o d b  w 4 kategoriach dzieci i mlodzieky oraz w dwkh 
kategoriach dla dorosiych. T w i e j  otwonyl Pan Burmi- Borkowski. Na otwarciu tumieju byka 
obecna malZonka Pana Stanis4awa Pani Czeslawa Sciechura oraz na jb l i i  pnyjaciele. Rywalizacja w 
czasie rozgrywek byla bardzo zaci~ta, a iloS6 zgloswnych o d b  do tumieju Swiadczy o populamoki 
tej dyscypliy w naszym mieicie. Wsp6bawodnictwo sportowe nie bylo jednak najwatniejsq idet) 
tego przedsiqwzivia. Zar6wno organizatony jak i sami zawodnicy chcieli uczci6 pami+ Pana 
Staniskawa Sciechury. 

W dniu 27.04.2019 r. w'derocku odbyt siq W Bieg Wojciechowy i III Mistnostwa Powiatu 
Legionowskiego w biegch dzieci i mlodziety. Impreza ta jest od wielu lat flagowym wydaneniem 
sportowym w miekie Serock i gromadzi wielu sportowc6w z calej Polski. Tak bylo i tym rezem. W 
biegu wystartowalo blisko ok. 300 biegaczy padczas bieg6w g46wnych na 10 km , 5 km i Nordic 
Walkingoraz ok. 200 biegaczy podczas III Mishzoshv Powiatu Legionowskiego. Dodatkowo 
najdodsi wraz z rodzicami wziqli udzial w biegu rodzinnym na dystansid 330 m. W biegu tym motna 
bylo wbaczyC r6wniet mamy biegnqce ze swoirni pociechami w w6zkech. 

Kolejnym wydaneniem byt Poland Bike Maraton, wspaniala impreza, kt6ra odbyka siq 28.04.2019r., 
jeili patneC przez prymat marketingowy to byla to ogromna promocja Serocka, pnez 2 tygodnie w 
radiu oraz telewizji by@ informacje o tej imprezie, a potem r6wniet relacje z imprezy na TVP3. W 
pnyszlym roku planowane jest aby inauguracja Poland Bike Maraton byla wldnie w Semku. 

I R6wnie2 w kwietniu dru%yna KS Sok& Serdck zdobyla Mistnostwo Polski w korfballu. 

Dyrektor CKiCz Renata M u l i  poinfonnowala, te. po pnenvie powr6ci do Serocka korow6d. Bqdzie 
to korow6d w stylu nowaorieabkiej fiesty ,, San Semk". Pani Dyrektor pds tawi la  jak bqizie 
wyglqdala basa korowodu, kt6ry zakohczy siq na Rynku. Ca409f. korowodu w e  prowadwna przez 
orkies@ dqtr) VISTULA RIVER BRASS BAND, nas&pnie b&ie s d  szczudlan z flaga Serocka, 
po n h  uqdnicy b& nidli d@ flagq Semka. Po rozpoczqciu Wojciechowego $wietowania W i e  
koncert laureat6w, kt6ny pmdstawia sw6j program artystyczny, nastqp~e grupa Pani Ekbiety 
W o w s k i e j ,  w m n i e  nagr6d w konkursie Mistnostw Polski Korfballa, nast$pniskoncert zespotu 
Dr Rock, a g46wne aWcjt) wiecwru w i e  koncert PatryCji Markowskiej. Ponadto ti& tet konkursy 
z nagrodami. Cale wywydanie zakohczy pokaz sztucznych ogni. 

Przewodnicqcy Komisji Slawomir Czerwifiski zapytal czy nie bylo od mieszka1ic6w'skar~ na 
zaklhnie ciszy po pokazach pirotechnicznych. 

Dyrektor CKiCz 'Renata M d i i  odpowiedziaka, te byly jeden lub dwa telefony. 

Przewodnicqcy Rady Mariusz Rosihski powiedzid, te w ubieg4ych latach brakowalo zakohczenia 
korowcdu, kaldy siq rozchodzil, a mote. warto byloby zaprezentowa6 kolejno wchodqce grupy. 

Dyrektor CKiCzRenata Mulik powiedziat~, te ma taki pomysl aby konferansjer w i d  kolejno 
wchodqce na Rynek grupy, nastqpnie grupy przechodq dokda rynku i wchodq p m d  scene a dalej 
w kierunku ratusza. Pojazdy zakohcq korow6d pny scenie na ulicy. 



Pmwodnicqy Rady Mariusz RosMski zapytal ile finansowo wpiesie cafa impreza o m  ile k o m j e  - 
wystqp Patrycji Markowskiej. 

Dyrektor CKiCz Renata Mulik powiedziata, te wystep Patrycji Markowskiej to koszt 41 tys. i4. brutto, 
a d o &  koszt6w b&ie mogla przedstawib po imprezie. 

Dyrektor Mulik pnedstawika plan na wakacje, CKiCz zorganizuje opiekq p m z  tydziefi w lipcu 
i tydzieb w sierpniu Dokkadne tenniny to 22-26 lipca oraz 5-9 sierpnia, a koszt to okdo 30021. 

Przewodnicqcy Rady Mariusz Rosihski powiedzial, .te dobrze, te te p6tkolonie q zaplanowane, 
poniewat jest wiele pytah mieszkabc6w. Pmwodnicu)cy mySli, te b&ie wielu chqtnych. 

Przewodnicqcy Rady Mariusz Rosihski zapytal czy dzieje siq c d  w temacie rejestracji on-line w 
o4rodku zdrowia oraz ilu kandydat6w zglosilo siq na stanowiska dynktor6w do szk6t. 

Zastqpca Burmistma J6ze.f Zajqc powiedzial, te w sprawie rejesiracji on-line informacji udzieli Pan 
Sekretaq a jdli  chodzi o konkurs, do Serocka sq dwie kahdydatki, a do Z e p  jedna kandydatka 

W zwi* z wyczerpaniem porqdku obrad Pmwodnic~cy Komisji zako6czyI posiedzenie Komisji 
Kulhuy, Oiwiaty i Sportu. 

Pnygotowala: Paulina KO '@ 


